
Здравейте, Бих искала да се кандидатирам за участие в ОС. Втори курс съм, 
мисля, че като член на ФСС към ФМИ вече няколко месеца съм активна и имам голямо 
желание да участвам в избора на ново ръководство, защото управлението на 
следващото ръководство пряко ще има влияние върху мен и моето обучение във ФМИ 
занапред.

Поздрави,
Кармен Агопян


